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Οδύσσεια χωρίς τέλος
νια τα θύματα του Astrasol

rn àliiÂïTAPlO

Από το 2009 που μπήκε λουκέτο στο
εργοστάσιο Astrasol λόγω του τοξικού
διχλωρομεθανίου R40 που εξέπεμπε οι

οικογένειες των θυμάτων ακόμη αναζητούν
δικαίωση με το μαρτύριο τους να
παρατείνεται

Ούτε και χθες δρομολογήθηκε η ακρόαση
της πολύκροτης αυτής υπόθεσης ενώπιον
του Εφετείου Η πρόεδρος του Ανωτάτου
εξέφρασε προβληματισμό λόγω της
επικείμενης αφυπηρέτησής της έριξε το
μπαλάκι στους διάδικους και εν τέλει
αποσύρθηκε

Ορίστηκε η 3η Φεβρουαρίου για
προγραμματισμό των υποθέσεων που
αφορούν εφέσεις για το θέμα των ευθυνών
το ύψος των αποζημιώσεων 50.000 ευρώ
για κάθε θύμα καθώς και αντέφεση των
οικογενειών των θυμάτων Μέχρι σήμερα
απεβίωσαν 67 πρόσωπα από καρκίνο ενώ
υπάρχουν ακόμη 47 πάσχοντες

ΣΕΛ 19

ΑΘΛΗΤΙΚΕΣ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΕΣ

Συμφέροντα και συγγενοκρατία καλά κρατούν
Καταγγελίες χθες στη Βουλή για αθλητικές ομοσπονδίες που εξακολουθούν να λειτουργούν

σκανδαλωδώς ως κράτος εν κράτει Το ΑΚΕΛ θα εισηγηθεί σταύρωμα
χορηγιών του ΚΟΑ που προορίζονται για συγκεκριμένες ομοσπονδίες αναγκάζοντας
τη διοίκηση του ΚΟΑ να διενεργήσει έρευνα και να λάβει διορθωτικά μέτρα Υπάρχουν
προβλήματα παραδέχθηκε ο Ανδρέας Μιχαηλίδης ΣΕΛ 4

ΛΙΜΑΝΙ ΛΕΜΕΣΟΥ

Σειρά της Ρ&Ο

για αυξήσεις
Μετά τη διαχειρίστρια εταιρεία DP
World η οποία αποφάσισε αυξήσεις
στις χρεώσεις σειρά παίρνει και η
Ρ&Ο Maritime Κάνουμε τις αυξήσεις
στη βάση των συμφωνηθέντων υποστηρίζουν

οι εταιρείες με τα χέρια
των αρχών να είναι δεμένα

ΣΕΛ 6

CYTA

Ρεκόρ κερδών 13 ετών

ΜΑΥΡΟΣ ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΣ

ΕΥΘΑΝΑΣΙΑ
ΚΑΤΕΧΟΜΕΝΑ ΕΚΛΟΓΕΣ

Κέρδισε to ΚΕΕ

ισχυροποιήθηκε
to ΡΤΚ

ΡΙΚ

Σκάνδαλο
οι προαγωγές
Κλειστή λέσχη

το ίδρυμα

Τρίζει ακόμα τα δόντια της η πανδημία
Μέσα σε τρεις εβδομάδες καταγράφηκαν 69 θάνατοι εξαιτίας
του κορωνοϊού με τον Ιανουάριο να είναι μέχρι στιγμής ο
δεύτερος χειρότερος μήνας μετά το ρεκόρ των 92 θανάτων
του περασμένου Αυγούστου ΣΕΛ 5

ΣΕΛ 21

αττί^ρπ

ΠΑΦΟΣ

Εμπλοκή με τις
φοιτητικές εστίες

του ΤΕΠΑΚ

ΜΕΤΑ ΤΟΝ ΣΑΛΟ

ΣΕΛ 23
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Εμπλοκή για εστίες του ΤΕΠΑΚ στην Πάφο
Ο Δήμος Πάφου που ήλπιζε ότι οι εστίες θα ανεγείρονταν από τον ΣΟΔΑΠ στον οποίο ανήκει το τεμάχιο γης που επιλέχθηκε
εξετάζει τώρα εναλλακτικές λύσεις μεταξύ των οποίων είναι να χρησιμοποιήσει το ταμείο συντάξεων των υπαλλήλων του

ΓΡΑΦΕΙ ΚΩΣΤΑΣ ΝΑΝΟΣ

αρότι ο Δήμος Πάφου τρέχει
I με ταχύτατους ρυθμούς τις

διαδικασίες για την ανέγερσηI των κτηρίων του ΤΕΠΑΚ για τη
λειτουργία των πανεπιστημιακών
σχολών τουριστικών επαγγελμάτων
εμπλοκή παρουσιάζεται για τις
φοιτητικές εστίες Αρχικά ο Δήμος
Πάφου είχε κάνει πρόταση στον
ΣΟΔΑΠ για την ανέγερση των εστιών
σε τεμάχιο του οργανισμού Η

πρόταση είχε θεωρηθεί αρχικά από
τον οργανισμό ενδιαφέρουσα και
συμφέρουσα διότι ουσιαστικά το
δάνειο θα μπορούσε να
εξυπηρετείται από τα ενοίκια που θα
εισέπραττε Τις τελευταίες μέρες
ωστόσο φαίνεται πως ο ΣΟΔΑΠ
άλλαξε γνώμη με τον πρόεδρο του
δ.σ Ανδρέα Πίρπα να δηλώνει πως
δεν υπάρχει πρόθεση να εμπλακεί σε
αυτό τον σχεδιασμό και ότι θα
περιοριστεί μόνο στην ενοικίαση ή
την πώληση του τεμαχίου που του
ανήκει Για την εξέλιξη με τον
ΣΟΔΑΠ ο δήμαρχος Πάφου
ενημέρωσε το δημοτικό συμβούλιο
καταθέτοντας πρόταση όπως
αναλάβει ο Δήμος Πάφου την
ανέγερση των εστιών
χρησιμοποιώντας χρήματα του
ταμείου συντάξεων των υπαλλήλων
Ο κ Φαίδωνος μάλιστα παρουσίασε
νομική γνωμάτευση του νομικού
συμβούλου του Δήμου Πάφου
σύμφωνα με την οποία ο δήμος
μπορεί να προχωρήσει στη σύσταση
εταιρείας με μοναδικό μέτοχο τον ίδιο
και να χρησιμοποιήσει χρήματα από

το ταμείο συντάξεων των υπαλλήλων
φτάνει να έχει τη σύμφωνη γνώμη
του υπουργού Εσωτερικών Η

πρόταση που κατατέθηκε ψηφίστηκε
από τη πλειοψηφία του δημοτικού
συμβουλίου με δύο ψήφους κατά
από συμβούλους του ΑΚΕΛ δύο
αποχές Κουλουντής Στυλιανού ενώ
ο Μιχάλης Χατζημιτσής ψήφισε δική
του πρόταση που προβλέπει την
εκπόνηση τεχνοοικονομικής μελέτης

για τη βιωσιμότητα του έργου και
κατόπιν την ενημέρωση των
υπαλλήλων και συνταξιούχων του
ταμείου συντάξεων Από την πλευρά
τους πάντως οι συντεχνίες
ετοιμάζονται σύμφωνα με τον
συνδικαλιστή της ΠΕΟ να στείλουν
επιστολή στον δήμαρχο ενώ θα
καταγγείλουν τις ενέργειές του στον
έφορο Ταμείων Συντάξεων και στην
υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών

Ασφαλίσεων Ο κ Επιφανίου
ανέφερε χαρακτηριστικά ότι ο Δήμος
Πάφου δεν καταβάλλει τις οφειλές
του προς το ταμείο συντάξεων των
υπαλλήλων ούτε και στο ταμείο
ευημερίας του προσωπικού
Επιπρόσθετα συνέχισε ο δήμαρχος
Πάφου αρνείται να ενημερώσει τους
εκπροσώπους των εργαζομένων
τόσο για το ταμείο συντάξεων όσο
και για άλλα θέματα

Οι συντεχνίες
των υπαλλήλων
που είναι μέλη
στο ταμείο
συντάξεων
δεν θέλουν
να ακούσουν
κουβέντα για
αξιοποίηση του

ταμείου χωρίς
να έχουν
οι ίδιοι τον
πρώτο και τον
τελευταίο λόγο
στην απόφαση
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